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2222    Agenda gemeenteraadAgenda gemeenteraadAgenda gemeenteraadAgenda gemeenteraad    

1.3 Extra parkeerplaats 15 min.: de opmerking wordt gemaakt alsof dit voor de klanten van de Rode Bol. 
Neen, ook andere winkels in nabijheid waren vragende partij. Johny merkt op dat 15 min. Moeilijk te controleren 
zijn. Inderdaad beaamt de schepen, maar het is te doen. 

1.5 De Utsenakenweg en de Ganzendries is een probleem nu ze de omleiding vormen voor de werken in 
Oplinter-centrum. Even geduld tot het einde van de werken. 

1.8 Het aanbrengen van een voetpad op de Aarschotsesteenweg is een vraag van het gewest.  

1.10 Verbod om te parkeren in de Verbindingsstraat: Johny informeert naar de reden. Schepen Roovers licht 
toe dat er nu enkele nieuwe woningen staan, er zijn nog aanvragen voor verschillende kavels. Door de nieuwe 
bewoning moet het verkeer daar nu beter geregeld worden. 

1.12 Delegatie van bevoegdheden van gemeenteraad naar schepencollege. Schepen Roovers verklaart dat wij 
nog één van de laatste gemeenten zijn waar de strepen en paaltjes op de gemeenteraad komen. Het verlicht de 
agenda van de gemeenteraad die meer zou moeten evolueren naar inhoudelijk beleid. Hij heeft er geen probleem 
mee om de beslissingen van het schepencollege op de commissie te blijven brengen. Hij waardeert de 
waardevolle inbreng van sommige commissieleden. Hans Vandermolen vindt het toch een beetje het ondergraven 
van de democratie en heeft er een ongemakkelijk gevoel bij. Chris François vraagt een aanpassing van de 
gedelegeerde bevoegdheden, beter omschrijven. Marie-Claire Loozen vraagt daarom een concretere definiëring. 
Schepen Roovers zal dit inderdaad bekijken. 

 

3 Varia 

Josée Waegemans kaart nog een aantal problemen aan: 

- Parkeren bovenaan de Leuvensestraat mag in het weekend niet volgens de  huidige borden. Kan dit 
aangepast worden? 

- Treurwilg Villa van Pans, Kauterstraat 89, bessenstruiken op de stoep. 

- Kumtichstraat 131: stort. Helaas op privédomein, ook de schepen kan hier niets aan doen. 

Danny Puyneers: aankoop camera’s, stand van zaken? Ecowerf komt met concreet voorstel. 
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